
Summary: Members of Merit were awarded, the 41st Board said goodbye and made place for 
the 42nd Board. They were installed as follows: Xavier Schreurs as President, Lotte Kruitwagen 
as Secretary, Mila Subotički as Treasurer, Britte Brontsema as Commissioner of Internal Affairs 
and Jasper Buren as Commissioner of External Affairs.  
 
Notulen wissel-ALV 30-8-222  
 
Kim: Met de volgende hamerslag heropen ik de ALV om 19:08. We gaan door naar het 
volgende agendapunt, het aanwijzen van onze leden van verdienste.  
 
Hamerslag 
 

1. Leden van verdienste  
 
Martijn  
Els: Lieve Martijn, 
Als gecertificeerd dinosaurus in deze vereniging heb je onwijs veel bijgedragen aan SIB. Je hebt 
meegedraaid in de symposiumcommissie, de simulatie commissie (meerdere keren zelfs), de 
ICT commissie, de congrescommissie, je bent Pnyxportier geweest, en je hebt in promotie en 
sponsorcommissie gezeten, onder anderen als voorzitter in jouw eigen bestuursjaar. Na ook 
jouw bijdrage in de RvA de afgelopen jaren heb jij Lid van Verdienste hartstikke verdiend. Een 
deel van jouw tijd in de RvA heb ik persoonlijk mee kunnen maken. Als anonieme stem tijdens 
de zoomcalls heb je veel nuttige dingen bijgedragen, en ook altijd een goede dosis relativering. 
Namens mijzelf, het bestuur, en de rest van SIB: heel erg bedankt voor de afgelopen jaren. We 
zullen je waardevolle kennis, input en gezelligheid missen 

 
Annika  
Dana: Lieve Annika, 
Ook jou willen we graag benoemen tot lid van verdienste vanwege je harde inzet voor de 
promotie van SIB. Als voorzitter van de UITcie in 2019, lid van de PSC, maar naturlijk vooral als 
commissaris promotie in 2017-2018. Maar ook buiten die promotie taken heb je zo veel 
betekend voor SIB, zo heb ik vorig jaar nog met je in de symposiumcommissie gezeten. Ik ken 
je als kritisch, maar super gezellig, je zorgde dat iedereen het leuk had. Ik weet nog hoe stom 
je het vond toen er een paar jaar geleden een andere Annika lid werd en je opeens oude 
Annika werd genoemd. Nou mensen, vanaf nu is het dus erelid Annika voor jullie en mag jonge 
Annika gewoon Annika zijn. 
 
Merel  
Mayo: Lieve Merel, 
Ik denk dat ik tot nu toe nog nooit een gesprek met jou op een andere manier dan dit 
begonnen ben: Ik heb tijdens mijn UIT in 2019 in jouw huis geslapen! Je was zelf natuurlijk op 
vakantie, maar misschien maar beter ook dat Claartje degene was die het een week met deze 
negentienjarige stuiterbal heeft moeten uithouden en niet jij, dan had je je waarschijnlijk al 
veel eerder uitgeschreven!  
Maar het komt er dus op neer dat jij een van de grootste redenen bent geweest dat ik me 
ingeschreven heb bij deze prachtige vereniging, en nu zelfs, net als jij, een bestuursjaar achter 
de rug heb! Want ons ledenadministratie programma liegt er niet om; jij hebt een glansrijke 



SIB carrière gehad! Sinds je inschrijving in 2015 heb jij in de EC, filmcommissie, UIT commissie, 
het Midden Oosten Genootschap, de Simulatie commissie, de taskforce van het 
lezingenprogramma en de Symposium commissie gezeten. En als kers op de taart was je 
natuurlijk de Commissaris Extern van het 37e bestuur. En aan die lange lijst kunnen we 
toevoegen: eigenaar van de studentenkamer waar een toekomstige penningmeester een 
week lang haar slaapmatje heeft neergelegd. 
Ik ben jou dus sowieso erg dankbaar, Merel. Maar SIB in z’n geheel is dat zeker ook! Want 
zonder al jouw inzet had de boel toch een stuk minder goed gedraaid!  
Dus heel veel kusjes namens ons, het 41e bestuur, en de rest van SIB-Utrecht! 
 

Fayrouz 
Kim: Lieve Fayrouz, 
  
Ik heb lang en hard nagedacht over wat ik hier nou moest zeggen. Moet ik je SIB CV opnoemen, 
waaronder een jaar bestuur, de almanac commissie, meerdere jaren de externe commissie, 
evenals een jaar de inhac en de uitcie? Moet ik net zoals in elk van deze stukjes zeggen dat je 
inzet voor de vereniging van onmeetbare waarde was (wat het overigens absoluut was)? Moet 
ik iets vertellen over de lesbische holy trinity van jij, eefje en vallie? 
Ik kan best wat vertellen over de bovengenoemde dingen, maar ik heb toch de hulp 
ingeschakeld van een ervaringsdeskundige; namelijk een van jouw bestuursgenoten. Zo heb 
ik te horen gekregen dat je erg opgeruimd was, en eigenlijk je gehele bestuursjaar hebt 
besteed aan het opruimen van de bestuurskamer. Deze hoge standaard van schoonmaken, 
neem je ook mee naar het milieu, aangezien er bijna geen ALV plaats heeft gevonden zonder 
dat jij informeerde naar het duurzaamheidsbeleid. 
         Ik spreek voor de vereniging als ik zeg; bedankt voor alle fijne, leuke, leerzame jaren. 
En we hopen je te zien als reunist en bij de oud-besturen cantus. 
 
 

Joshua  
Iris: Joshua, jouw naam kon natuurlijk niet ontbreken in het lijstje van mensen die dit jaar lid 
van verdienste worden. Al sinds 2013!!! ben jij lid bij onze mooie vereniging en sindsdien heb 
jij je altijd hard ingezet. En het is een lang rijtje van commissies waarin jij een belangrijke 
bijdrage hebt geleverd. Ik ga ze gewoon allemaal even opnoemen: 2013-2016 in de 
promotiecommissie, 2013-2014 UITcommissie als voorzitter, in hetzelfde jaar in de SIB-link, in 
2016 de simulatiecommissie, de KIP ook in 2016, de congrescommissie in 2017-2018 en dan 
nog de galacommissie in 2018. En natuurlijk tussen dit rijtje in ook nog een jaar vol aan de bak 
als Commissaris Promotie in bestuur Arnold in 2014-2015. Daarnaast heb ik nog even wat 
onderzoek gedaan naar jouw imago binnen SIB tijdens jouw eerste jaren en stuitte ik op 
‘feestbeest, chef party, goede dj vooral samen met Sanne’. Nou, ik denk dat het voor de 
mensen hier in de zaal wel duidelijk moet zijn waarom jij vanavond benoemd wordt tot lid van 
verdienste. Joshua, namens de vereniging wil ik jou enorm bedanken voor je inzet en 
betrokkenheid bij SIB afgelopen jaren (bijna een decennium). Ik kan namens ons hele bestuur 
spreken wanneer ik zeg dat er toch altijd een glimlach op onze gezichten verscheen wanneer 
we jou afgelopen jaar tijdens menig borrel binnen zagen komen lopen en toen we je aan zagen 
komen fietsen (68km) tijdens lustrumweekend. We hopen dat jij zelf ook met een goed gevoel 
terug kan kijken op een erg mooie periode bij SIB waarin je een belangrijke rol hebt gespeeld 
in het reilen en zeilen van de vereniging en daar mag je erg trots op zijn!  
 



 

Jaleesa  
Els: Lieve Jaleesa, 
Alleen al de gigantische waslijst aan commissies waar jij in hebt gezeten maakt jou de juiste 
persoon om tot Lid van Verdienste te benoemen. Als aankomend derdejaars heb ik er maar 
weinig van mee mogen maken maar de archieven zijn goed bijgehouden: de IC, de UIT, de 
Lustrumalmanak van 5 jaar geleden, de EC, de KIP, congrescommissie, de 
symposiumcommissie, de reünisten commissie, de septemberkamp commissie, het British 
Isles genootschap, de Taskforce Lezingenprogramma, en natuurlijk het 38e Bestuur hebben 
allemaal kunnen profiteren van jouw aanwezigheid. Wat ik wel mee heb mogen maken is jouw 
tijd in de RvA. Kijkend naar jouw track record was dat de juiste plek voor jou om alle kennis en 
ervaring en groei die jij hebt meegemaakt en meegekregen toe te passen. Namens mijzelf, 
namens het hele 41ste, en ook namens de gehele vereniging, zijn we je ontzettend dankbaar 
voor je jarenlange toewijding, zelfs vanuit Engeland. Niemand verdient het meer om van ons 
ook de Domkop te ontvangen. 
 

 
Kim: Dan gaan we door naar het volgende agendapunt; de bestuurswissel 
 
Hamerslag 
 
Geachte ALV, het 41e, het hopelijk 42e, vrienden en familie, (mijn vriendin) 
  
Ik wil graag het jaar eindigen zoals ik SIB heb voorgezeten, als een soort van moeder van 
kleuters die net de hele route du soleil met ze heeft gereden; ofwel ik ben er klaar mee, maar 
ik hou ook van jullie. 

Ik denk dat hoe ik dus het afgelopen jaar heb ervaren het beste samen te vatten is in 
de term van ouderschap. Soms was ik een moeke met een kind op de heup, terwijl er ook 
twee aan haar been hingen en de vierde verdacht stil in een hoekje zat. Maar soms was ik een 
papa die erg afwezig was en dan vreemdging bij Anteros. Op dit punt in het jaar voelt het dan 
toch alsof mijn kind 21 is geworden, en ik nu aan het speechen ben op diens 21 diner en al 
diens vrienden me dan toch een beetje verward en met een beetje medelijden aankijken. 

Maar als wij de ouders zijn, wat maakt dat SIB dan? Een kleine baby? Een opstandige 
puber? Net in de emo fase? Eerstejaarsstudentje? Ik zou zeggen: SIB is het jongste kind van 
het gezin dat toch echt de favoriet is. Weetje wel, dat de oudste zich echt uit de naad werkt 
maar dat het niks mag baten. SIB is wel echt zo’n kind dat niet de vaatwasser uit zichzelf zou 
uitruimen maar ja, onvoorwaardelijke liefde hè. Want je kan niets anders doen dan ervan 
houden. Want SIB is ook het lieve kind, dat vriendjes wordt met de persoon die nieuw is in de 
klas. Het bizarre kind dat insecten verzamelt en ze in potjes mee naar huis neemt, maar toch 
uiteindelijk je beste vriend wordt. 

Want bij SIB mag je zijn wie je bent, je hoeft niet te doen alsof je geïnteresseerd bent 
in de reality tv van SBS6, je mag gewoon onredelijk enthousiast worden over de Europese 
Unie of diepzee koralen [looking at you mayo]. Bij SIB hoef je je niet cooler voor te doen dan 
dat je bent, want we werden allemaal als laatste gekozen bij gym. 

Nee alle grappen over de knulligheid van SIB aan de kant geschoven, is SIB een tweede 
thuis voor velen van ons. Er zijn vrienden gemaakt voor het leven en ervaringen opgedaan die 
ons hebben gemaakt tot wie we zijn. Als ik voor de laatste keer, voor het 41e mag spreken, 
was het een eer deze vereniging een jaar te mogen leiden, door alle groeipijntjes en midlife 



crises heen. SIB is een vereniging waar elke verandering gaat met horten en stoten, iedereen 
superveel geeft om het lezingenprogramma *het zou leuk zijn als ze ook eens zouden komen*, 
en elke dronken avond eindigt in de Bambi. 

Wij als nu nog huidig bestuur dragen SIB over aan onze opvolgers, en zij hopelijk aan 
hun opvolgers en zo voorts. Het enige wat wij van jullie, de aankomende besturen, kunnen 
vragen is dat je goed voor haar zorgt. SIB is namelijk een kleine familie, inclusief gekke 
zelfvoorzienende in-het-bos-wonende ooms, tantes die altijd net te veel wijn drinken op een 
kringverjaardag en het ene nichtje dat geneeskunde gaat studeren en de trots is van de 
familie. Er is niets dan onvoorwaardelijke liefde voor elkaar, en voor de vereniging. 
  
Al met al, was een eer en een waar genoegen hier voor jullie te staan. 
  
Met alle liefde, 
Namens het 41e bestuur 
De ballen 
 
 
 
[persoonlijk afscheid voor de bestuursleden van het 41e]  
 
 
Kim:  
 
Met de volgende hamerslag hamer ik uit 
Iris de Boer als Commissaris Extern van SIB-Utrecht  
Elsbeth Smalbrugge als Commissaris Intern van SIB-Utrecht 
Marjolijn Heeres als Penningmeester en Commissaris Aqcuisitie van SIB-Utrecht 
Dana van Uitert als Secretaris en Commissaris Promotie van SIB-Utrecht  
Kim van Dorp als voorzitter van SIB-Utrecht en installeer ik Xavier Schreurs als voorzitter van 
SIB-Utrecht 
 
Hamerslag 
 
Xavier: [ persoonlijk woord voor Kim ] 
 
Xavier: Met de volgende hamerslag installeer ik Lotte Kruitwagen als Secretaris van het 42e 

bestuur van SIB-Utrecht. 
 
Hamerslag 
 
Lotte: [ persoonlijk woord voor Dana ]  
 
Xavier: Met de volgende hamerslag installeer ik Mila Subotički als Penningmeester van het 

42e bestuur van SIB-Utrecht. 

 

Hamerslag 

 



Mila: [ persoonlijk woord voor Marjolijn ]  

 

Xavier: Met de volgende hamerslag installeer ik Britte Brontsema als Commissaris Intern van 

het 42e bestuur van SIB-Utrecht. 

 

Hamerslag 

 

Britte: [ persoonlijk woord voor Els ]  

 

Xavier: Met de volgende hamerslag installeer ik Jasper Buren als Commissaris Extern van het 

42e bestuur van SIB-Utrecht. 

 

Hamerslag 

 

Jasper: [ persoonlijk woord voor Iris ]  

 
 
Acceptance speech  
 
Xavier: Beste ALV, 
  

Voordat ik namens het nieuwe bestuur ga spreken, wil ik eerst nog enkele dankwoorden wijden aan 

het 41e bestuur. Want het is een mooi en memorabel jaar geweest, met z’n ups en downs. Zo werden 

jullie bijvoorbeeld nogmaals geconfronteerd met een lockdown, veroorzaakt door de 

coronapandemie. Maar persoonlijk voelt juist dat voorbeeld als een eeuwigheid geleden en komt het 

niet eens direct in mij op als ik denk aan afgelopen jaar, want er staan zoveel leuke momenten 

tegenover uit alle delen van het jaar. Of het nou de MEME is of de vleermuizenwandeling of gewoon 

de vele gezellige borrels; het is te veel om op te noemen. Complimenten voor het afgelopen jaar, maar 

vooral heel veel dank. 

              Dan nu namens het 42e bestuur; we kijken ontzettend uit naar volgend jaar en zitten vol van 

optimisme. De vereniging is de laatste jaren onderhevig geweest aan veranderingen en zal dat de 

komende jaren ongetwijfeld blijven doen. Dit is voor ons echter geen reden om het optimisme te 

minderen. Integendeel, we gaan er vol voor om met de borst vooruit onze schouders eronder te zetten 

en voort te bouwen aan de vereniging, gefundeerd op al het goede werk dat voor ons geleverd is. 

Hierop zullen wij werken vanuit het volgende motto: “Defining our Destiny”, opdat we bij tegenslagen 

niet bij de pakken neerzitten, maar vol aan de slag gaan. Opdat we nog een lange en mooie toekomst 

voor de vereniging zien weggelegd, zelf bijdragende aan de stabiliteit hiervan. En opdat we kunnen 

bouwen op de saamhorigheid, gezelligheid en nauwe banden van de leden, die de vereniging typeert 



en altijd zal blijven bestaan. Wij hebben heel veel zin in het komende jaar en hopen samen met de 

leden fantastische lezingen, borrels, reizen en andere activiteiten te mogen meemaken.  

 

Xavier: Het moment is aangebroken voor eenieder om nog één keer je te uiten tijdens deze ALV. Dit 

mag zowel een vraag als een opmerking, suggestie of iets in die richting zijn. Je mag ook iets tegen 

het 41e bestuur zeggen of het 42e bestuur feliciteren. Met het oog op de klok vragen we wel om het 

kort en krachtig te houden. De uitgebreidere verhalen horen we graag tijdens de borrel volgend op 

de ALV. 

 

[ de zaal bedankt, feliciteert en wenst succes, erg liefdevol <3 ]  

 

Xavier: Dan gaan we nu over naar de sluiting. Zoals gezegd is iedereen van harte welkom op de borrel 

na de ALV bij ‘t Pandje. We zien jullie daar graag over ongeveer een half uurtje. 

 

Hierbij sluit ik de Algemene Ledenvergadering van SIB-Utrecht op 30 augustus om 20.27. 

 

Hamerslag 

 
 


